
	  

Reunió	  comunicació	  

	  de	  la	  Taula	  del	  Delta	  i	  de	  la	  Baixa	  Tordera	  

23	  octubre	  2019	  

Ajuntament	  de	  Malgrat	  de	  Mar	  

Participants:	  
Annelies	  Broekman,	  CREAF	  

Laia	  Gómez,	  Tècnica	  Medi	  Ambient	  Aj.	  Malgrat	  de	  Mar	  

Montse	  Martínez,	  Aj.	  Malgrat	  de	  Mar	  

Oriol	  Bassa,	  Aj.	  Palafolls	  

S’excusen:	  

Elisabet	  Megias,	  Aj.	  Tordera	  
Eva	  Palau,	  Aj.	  Blanes	  

1. 	  Introducció	  
S’explica	   que	   es	   important	   treballar	   per	   tal	   que	   hi	   hagi	   una	   vinculació	   entre	   noticies	  
relacionades	  amb	  el	  món	  municipal	  i	  la	  Taula.	  Tots	  els	  equips	  produeixen	  noticies	  relacionades	  
amb	  el	  territori,	  sobre	  els	  impactes	  de	  fenòmens	  climàtics	  (per	  exemple	  les	  pluges	  torrencials	  
de	  la	  setmana	  passada)	  o	  amb	  projectes	  (per	  exemple	  actuacions	  ala	  riera),	  o	  iniciatives	  locals	  
en	  temes	  de	  medi	  ambient.	  La	  comunicació	  també	  es	  part	  de	  la	  participació	  i	  per	  això	  es	  valora	  
molt	  la	  importància	  d’aquests	  aspectes.	  

Es	  per	  això	  que	  es	  important	  treballar	  per	  coordinar	  aportacions	  a	  la	  Taula	  i	  fomentar	  que	  es	  
treballi	  amb	  una	  perspectiva	  que	  inclou	  lo	  que	  passa	  als	  4	  ajuntaments.	  	  

2. Conclusions	  del	  debat	  
Es	   va	   proposar	   de	   preparar	   una	   recopilació	   de	   noticies	   que	   es	   puguin	   analitzar	   de	   forma	  
conjunta.	  

Es	  va	  proposar	  de	  preparar	  aquesta	  recopilació	  sobre	  el	  tema	  de	  les	  pluges	  torrencials	  i	  sobre	  
esdeveniments	  que	  involucrin	  la	  ciutadania	  al	  voltant	  del	  riu.	  

Es	   va	   proposar	   desenvolupar	   una	   pestanya	   a	   la	   web	   amb	   els	   resultats	   de	   les	   aportacions	  
produïdes,	  de	  manera	  que	  es	  pugui	  generar	  un	  arxiu	  de	  noticies	  rellevants	  per	  a	  la	  taula.	  

Palafolls	  explica	  que	  actualment	  no	   tenen	  un	  equip	  de	  comunicació	   i	  que	  es	  porta	  des	  de	   la	  
regidoria	  de	  comunicació	  i	   la	  radio.	  Aquesta	  situació	  s’intenta	  millorar,	  però	  que	  per	  ara	  serà	  
difícil	  contribuir	  al	  mateix	  nivell	  que	  els	  altres	  municipis.	  

Tanmateix,	  s’acorda	  que	  el	  grup	  de	  comunicació	  presentarà	  les	  seves	  contribucions	  al	  consell	  
regidor	   del	   dia	   6	   de	   novembre.	   Arrel	   d’aquesta	   intervenció	   es	   podrà	   afinar	   o	   millorar	   la	  
metodologia.	  


